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Brand op het militair en natuurdomein het Klein en Groot Schietveld in Brecht  -  Kostprijs 
en bijdrage Defensie aan het natuurherstel

De brand op het militair en natuurdomein het Klein en Groot Schietveld in Brecht is een 
drama voor de natuur en de biodiversiteit in Vlaanderen. Niet minder dan 570 hectare bos 
en heide ging verloren in deze brand die het gevolg was van het gebruik van fosforkogels 
door Defensie en gebrekkige inschattingen. Zij lieten meer dan een maand geleden al 
weten te zullen helpen met het herstellen van de natuurschade, maar de minister gaf aan 
dat de federale minister van Defensie Ludivine Dedonder momenteel niet antwoordt op 
haar pogingen tot contact. 

Het aspect aansprakelijkheid, waarop ik eerder hamerde, blijft een knelpunt in de zaak en 
de minister nam door de nieuwe inzichten het initiatief om Defensie formeel in gebreke te 
stellen. Het kostenplaatje wordt momenteel door het INBO (Instituut voor Natuur- en 
Bosonderzoek) geraamd op niet minder dan 5 miljoen euro en het natuurherstel zou 10 
jaar in beslag nemen. 

1. Welke kosten vallen precies onder het genoemde bedrag van 5 miljoen euro? Zijn dat 
de kosten met betrekking tot natuurherstel of omvatten ze ook de gemaakte kosten 
tijdens de blusoperatie?

2. Heeft Defensie, zoals eerder aangekondigd, momenteel al op de één of andere manier 
een bijdrage geleverd aan het herstel van het domein? Hoe ziet de minister dit verder? 
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1. De ruwe raming, waarvan sprake, bevat uitsluitend ingrepen m.b.t. brandpreventie en 
natuurherstel.

2. Bij brief van 2 juni 2021 werd de Belgische Staat ingebreke gesteld naar aanleiding 
van de grootschalige natuurbrand van 23 april 2021 op het militair domein Groot 
Schietveld te Brecht.

Op 14 juni 2021 werd het antwoord van de federale minister van Defensie op deze 
ingebrekestelling ontvangen. Hierin wordt aangegeven dat Defensie de 
verantwoordelijke is voor deze brand, maar dat de omvang van deze 
verantwoordelijkheid nog zou moeten blijken uit het lopende gerechtelijk onderzoek. 
Tevens werd aangegeven dat Defensie haar volle medewerking zal verlenen om de 
natuurschade aan het heidegebied te herstellen. Hierbij werden echter geen concrete 
engagementen genomen.

In gesprekken op het terrein zou Defensie hebben toegezegd om alvast bij te dragen 
tot de noodzakelijke bewarende maatregelen naar aanleiding van voormelde 
natuurbrand.

In een navolgend schrijven wordt de federale minister van Defensie gevraagd om 
alvast concrete engagementen te nemen betreffende deze bewarende maatregelen.


